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Registratie: (In te vullen door de raadsgriffie)  

 

Aan de voorzitter van de raad, mevrouw D. Schmalschläger 
 

 

De raad van de gemeente Geldrop-Mierlo in vergadering bijeen op: 24 juni 2019 

 

 

Steller vragen (naam en fractie): Monica Leenders VVD 

 

Vraag / vragen gericht aan: wethouder van Otterdijk 

 

Onderwerp: eikenprocessierups 

 

- Bij de beantwoording van onze vragen over dit onderwerp d.d. 17 juni 2019 werd 

onder andere gezegd dat er nu onvoldoende middelen beschikbaar zijn voor een 

goede bestrijding. Er bestaat de wens om een zuigmachine aan te kopen zodat 

nesten sneller en effectiever kunnen worden verwijderd. Volgens wethouder van de 

Laar zou de raad daarvoor krediet beschikbaar moeten stellen. Naar onze mening 

kan het college voor de aanschaf van een dergelijke machine, de bemanning daarvan 

(en andere kosten voor de bestrijding van de eikenprocessierups) een beroep kunnen 

doen op diverse potjes op de begroting zonder dat een raadsbesluit is vereist. Wij 

denken dan aan de toerismebelasting (toerisme wordt negatief beïnvloed door de 

aanwezigheid van de eikenprocessierups), hondenbelasting (de eikenprocessierups 

kan dodelijk zijn voor honden) en budget ongediertebestrijding. Is de wethouder het 

met ons eens dat een raadsbesluit niet is vereist? 

Het is juist dat er onvoldoende middelen voorhanden zijn, er is namelijk (nog) 

geen beleid voor de bestrijding van de eikenprocessierups en (formeel) ook 

geen budget hiervoor, inzet van materieel en menskracht gaat nu ten laste van 

het budget voor Onderhoud Groen. Met de aanschaf van een extra zuigmachine 

en inzet van een hoogwerker kunnen we op meerdere plekken hogere nesten 

wegzuigen. Nu zijn we al 4 weken aan het wegzuigen, maar kunnen dit maar tot 

+/- 6 mtr. hoogte  Op dit moment zijn er ruim 2100 bomen vooraf bespoten en 

zijn we, daar waar we meldingen over ontvangen, nesten aan het wegzuigen. 

Bespuiten heeft nu geen zin meer. Samen met het op te stellen beleidsplan 

kijken we uiteraard ook naar het benodigde budget en wij denken dat dit 

inderdaad gedekt zou moeten kunnen worden uit talrijke andere potjes binnen 

de begroting. 

- Indien het antwoord op de vorige vraag bevestigend luidt, op welke termijn zal de 

wethouder dan overgaan tot aanschaf van de zuiger en tot het nemen van andere 

aanvullende maatregelen die de overlast van de eikenprocessierups verminderen?  

Voor aanvullende maatregelen is het nu, anders dan het adequaat reageren op 

nieuwe meldingen, te laat. Ons doel is om voor volgend jaar alles tijdig op orde te 

hebben. 

- De Kennedymars komt er weer aan en de route zal ook over het Voortje gaan waar 



 

 

 

 

 

 

 

 

veel eiken staan. Is dit bekend bij de gemeente en zo ja, worden er maatregelen 

getroffen? Bijvoorbeeld extra verwijdering of een gewijzigde route? 

Er is contact geweest met de organisatie, ook bij hen is het probleem bekend. 

Zij verstrekken info aan de lopers, worden geacht maatregelen te nemen voor 

wat betreft kleding e.d. De route wordt extra nagelopen en daar waar nodig 

worden nesten weggezogen. Dit gaat echter wel weer ten koste van inzet op 

andere plekken. 

- Bent u ervan op de hoogte dat er 7000 eikenbomen zijn in onze gemeente en dat er 

dit jaar daarvan maar 2000 preventief behandeld zijn? Bent u het dan ook met ons 

eens dat we voor dit jaar ook daarvoor extra budget moeten vrijmaken om volgend 

jaar veel meer eikenbomen preventief te kunnen behandelen? 

Op voorhand alle inlandse eiken preventief bespuiten is ongewenst omdat dit 

niet past bij de biodiversiteit die we graag naleven in deze gemeente. Een 

gedeelte van deze eiken staan nl. in de zgn. vlinderroute en in deze route wordt, 

in overleg met het IVN, niet preventief gespoten. We moeten ons ook de vraag 

stellen of het nodig is om alle eiken vooraf te bespuiten, met name tegen 

natuurgebieden (buitengebied) is dit niet aan te raden in het licht van 

voornoemde biodiversiteit 

- Klopt het dat er op dit moment geen beleid is t.a.v. de bestrijding van de 

processierups en bent u het met ons eens dat dit er moet komen aangezien er de 

komende jaren exponentiële groei gaat plaatsvinden en het een bedreiging is voor de 

gezondheid van onze inwoners? Dat er geen beleid is hebben we afgelopen jaar 

vernomen naar aanleiding van onze vragen en het verbaast ons dat dit niet is 

opgepikt. 

Er is inderdaad nog geen beleid, tot nu toe is het bestrijden van de EPR door de 

buitendienst opgepakt naar aanleiding van binnengekomen meldingen. Op 

basis hiervan is de route ontstaan die nu preventief wordt behandeld. Vorig jaar 

hebben wij al aangegeven, dat we meer budget nodig hadden om dit jaar de 

explosieve groei (die al was aangekondigd) van de eikenprocessierups te lijf te 

gaan. Dit is echter in het begrotingsproces van de MPB 2019-2022 op basis van 

prioriteringen weer wegbezuinigd. Met wethouder vd Laar is nu de afspraak 

gemaakt om beleid op te stellen en budget vrij te maken voor de bestrijding 

voor het komend jaar. 
 

Aanleiding: 

 

Met deze vragen willen wij van de wethouder vernemen of er niet eerder actie kan worden 

ondernomen dan pas na een raadsbesluit. Daarmee gaat kostbare tijd verloren. 

 


